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JEGYZŐKÖNYV 
Ülésvezető: Kovács Luca Boglárka 

Jegyzőkönyvvezető: Gálová Georgina 

Mandátummal vannak jelen: Kovács Luca Boglárka (elnök), Balogh Richárd, Dajka Dávid, 

Fekete Emma Lili, Gálová Georgina, Hegedűs Benjámin, Kertész Diana, Labudová Kristína, , 

Lechner Márk Zsolt 

10 mandátumból 9 mandátumot felvettek, így az ülés határozatképes. 
Kovács Luca Boglárka 19:08-kor megnyitja a Márton Áron Kollégium (továbbiakban: MÁK) 

első Diákbizottsági ülését. 

Napirendi tervezet: 

1. Tisztségek elfogadása

2. Mosógépek

3. Egyebek

A napirendi tervezetet a Diákbizottság egyhangúlag elfogadja. 



1. Napirendi pont

Tisztségek elfogadása 

A szavazás lebonyolítása online, a Teams nevű platformon történik. 

A titkár megválasztása következik. 

Titkár pozícióra Gálová Georginát jelölik, aki elfogadja a jelölést 

Gálová Georgina titkár pozícióra való jelentkezését 

Elfogadja: 9 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik:0 fő 

Gálová Georgina egyhangúlag megszavazva, a MÁK Diákbizottságának titkára lett. 

A rendezvényügyi referens megválasztása következik. 

Rendezvényügyi referens pozícióra Fekete Emma Lilit jelölik, aki elfogadja a jelölést. 

Fekete Emma Lili rendezvényügyi referens pozícióra való jelentkezését 

Elfogadja: 9 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik:0 fő 

Fekete Emma Lili egyhangúlag megszavazva, a MÁK Diákbizottság rendezvényügyi referense 

lett. 

Az utánpótlásügyi referens megválasztása következik. 



 
 

Utánpótlásügyi referens pozícióra Dajka Dávidot jelölik, aki elfogadja a jelölést. 
 
 
 
Dajka Dávid utánpótlásügyi referens pozícióra való jelentkezését 
 
Elfogadja: 9 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik:0 fő 

 

Dajka Dávid egyhangúlag megszavazva, a MÁK Diákbizottság utánpótlásügyi referense lett. 

 

Az informatikaügyi referens megválasztása következik 

 

Informatikaügyi referens pozícióra Balogh Richárdot jelölik, aki elfogadja a jelölést. 

 

Balogh Richárd informatikaügyi referens pozícióra való jelentkezését 

Elfogadja: 9 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik:0 fő 

 

Balogh Richárd egyhangúlag megszavazva, a MÁK Diákbizottságának informatikaügyi 

referense lett 

 

 

 

 

 



A tudományügyi referens megválasztása következik. 

Tudományügyi referens pozícióra Lechner Márk Zsoltot jelölik, aki elfogadja a jelölést. 

Lechner Márk Zsolt tudományügyi referens pozícióra való jelentkezését 

Elfogadja: 9 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik:0 fő 

Lechner Márk Zsolt egyhangúlag megszavazva, a MÁK Diákbizottság tudományügyi 

referense lett. 

A kommunikációügyi referens megválasztása következik. 

Kommunikációügyi referens pozícióra Labudová Kristínát jelölik, aki elfogadja a jelölést. 

Labudová Kristína kommunikációügyi referens pozícicióra való jelentkezését 

Elfogadja: 9 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik:0 fő 

Labudová Kristína egyhangúlag megszavazva, a MÁK Diákbizottság kommunikációügyi 

referense lett. 



A kulturális referens megválasztása következik. 

Kulturális referens pozícióra Kertész Dianát jelölik, aki elfogadja a jelölést. 

Kertész Diana kulturális referens pozícióra való jelentekezését 

Elfogadja: 9 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik:0 fő 

Kertész Diana egyhangúlag megszavazva, a MÁK Diákbizottság kulturális referense lett. 

A külföldiekért felelős referens megválasztása következik. 

Külföldiekért felelős referens pozícióra Hegedűs Benjámint jelölik, aki elfogadja a jelölést. 

Hegedűs Benjámin külföldiekért felelős referens pozícióra való jelenetkezését 

Elfogadja: 9 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik:0 fő 

Hegedűs Benjámin egyhangúlag megszavazva, a MÁK Diákbizottság külföldiekért felelős 

referense lett. 

Az első napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 



2.napirendi pont

Mosógépek

Kovács Luca Boglárka diákbizottsági elnök kikéri a Diákbizottság tagjainak véleményét a 

fizetős mosógépek behozataláról a kollégiumba, illetve, hogy mennyi lenne a maximum 

összeg mosásonként, ami szerintük még racionális. 

Balogh Richárd szerint a legjobb az lenne, ha egy mosás ára nem lenne magasabb mint 400 

Forint. 

Ezzel a véleménnyel mindenki egyetért. 

Kovács Luca Boglárka diákbizottsági elnök ezek után tudtára adja a jelen lévő tagoknak, 

hogy a fizetős mosógépek bevezetésére várni kell minimum 6 hónapot, mivel a 

gőzelvezetéssel még akadnak problémák, és a későbbi üléseken még tárgyalnak erről. 

A második napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

3.napirendi pont

Egyebek 

Lechner Márk Zsolt megkérdezi a többieket, hogy hogy áll a szilveszteri buli tervezése. 

Balogh Richárd értesítette, hogy a termet elkérte, a zenét illetve a fényeket is intézi. 

A harmadik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 



4.napirendi pont

Egyebek 

Kovács Luca Boglárka diákbizottsági elnök a tagok tudtára adja, hogy Január 9-11. között 

megrendezésre kerül az EDUCATIO, ahol a kollégiumok is bemutatkoznak. Megkéri az ülés 

résztvevőit, hogy ha valamelyik nap jó nekik, akkor jelentkezzenek, hogy a kollégiumot is 

képviseljék valakik. 

Gálová Georgina válaszol, hogy neki több mint valószínű jó lesz valamelyik nap, de még 

nem tudja melyik és szól, ha pontosan tudja. 

A negyedik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

Kovács Luca Boglárka ülésvezető az ülést 19:32-kor lezárja. 

Budapest, 2024.12.28. 

Kovács Luca Boglárka        Gálová Georgina 
ülésvezető  jegyzőkönyvvezető 


